
Protokół Nr IX/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 31 maja 2011 roku 
 

Otwarcia obrad IX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał Przewodniczący 
Adam Mysiara. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego D. Juszczyka. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Wniosków nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Sędziszów. 
8. Uchwała w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt na obszarze miasta u gminy 

Sędziszów oraz zapewnienia im dalszej opieki. 
9. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 

podstawowych , przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 
przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Sędziszów przez osoby fizyczne lub 
osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Zarządu 
Województwa Świętokrzyskiego w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego 
Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w Kielcach poprzez likwidację Poradni 
Logopedycznej i Foniatrycznej. 

11. Uchwała       w sprawie ustanowienia przedstawiciela  gminy do Stowarzyszenia 
Gmin  i Powiatów Małopolski. 

12. Uchwałą w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji projektu 
systemowego w ramach Poddziałania 7.1.1 „Program Operacyjny Kapitał 
Ludzki”. Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez OPS. 

13. Uchwała w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole Samorządowe 
w Sędziszowie. 

14. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i dyskusja. 
17. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 



Pan Przewodniczący zaproponował wysłuchać Prezesa firmy kanalizacyjnej p. 
Grabowskiego na tym etapie obrad aby mógł wrócić do swoich zajęć. 
Pan Grabowski 
- nasza oferta nie zawierała przejścia przez drogę powiatową, okazało się jednak że 
trzeba zrobić, przygotowaliśmy kosztorysy zgodnie z wymogami które określają ceny 
i materiały. Nasza oferta była najtańsza i później na jej podstawie były wykonane 
kosztorysy na roboty dodatkowe. Te prace wykonaliśmy w uzgodnieniu z inspektorem 
nadzoru. Ktoś nie ujął przejść przez drogę do zakresu robót. 1m kosztuje 870zł, słyszę 
głosy że to za drogo. Musi być zrobiona duża komora startowa, potem jest wpychana 
rura i co 1mb spawana. Aby kanalizacja działała musiały być zachowane spadki. W 
trakcie prac z uwagi na aurę w komorze ciągle stała woda, którą musieliśmy 
wypompowywać za pomocą igło filtrów. 
Radny N. Jawor 
- kto jest winien nie umieszczenia tych przejść w kosztorysie? 
Pan Grabowski 
- tego nie wiem, to pytanie nie do mnie. 
Dyrektor ZUK 
- były zaprojektowane przekopy przez drogę kilka lat temu, Powiat nie zgodził się i 
zdecydowano o przewiertach. 
Radny W. Tabor 
- czy przekopy były w przedmiarze robót? 
Pan Grabowski 
- my przygotowaliśmy kosztorys różnicowy i z tego wyliczono koszt przewiertu 
Radny W. Tabor 
- cena 800 – 1200zł za przewiert jest za wysoka. 
Pan Grabowski 
- przekop jest tańszy ok. 200zł za 1m. 
Radny J. Sroka 
- w Tarnawie  przekopy wykonywała Pana firma, tak zrobiono że na drodze powstały 
garby, miała być sfrezowana i nić z tym nie zrobiono. 
Radny J. Strzelec 
- czy w projekcie były przekopy czy nie, bo jeśli tak to pieniądze były 
zagwarantowane. Przy wodociągu rury nie były spawane. 
Pan Grabowski 
- wodociąg idzie pod ciśnieniem, natomiast kanalizacja jest robiona na innych 
zasadach, my nie musieliśmy tego robić. Na etapie wykonywania inwestycji 
spisaliśmy z inspektorem nadzoru notatkę i ustalono że robimy. 
Radny Z. Gładki 
- komu planowaliśmy kanalizację czy tylko dla osób uprzywilejowanych? 
Pan K. Chmaruk 
- potrzeba dodatkowych przewiertów wynikła w trakcie wykonywania inwestycji bo w 
międzyczasie powstało wiele nowych budynków. Nie można było tych ludzi zostawić 
bez kanalizacji, przyłącza robiliśmy również tam gdzie działki zostały podzielone i 
przeznaczone pod zabudowę. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 



- na pewno przez 4 lata nie przybyło aż tyle budynków a okazuje się że potrzeba 
dodatkowo 9 czy więcej przewiertów i znów dokładamy do kanalizacji gdy nie ma na 
drogę na chodnik. Chcemy wiedzieć kto zawinił. 
Radny M. Mentel 
- proszę zwrócić uwagę na słowa Prezesa, w projekcie nie uwzględniono przejść przez 
drogę, więc w kosztorysie nie było mowy o kosztach. Prace wykonano więc dyskusja 
jest zbędna. 
Pan Grabowski 
- prace już wykonaliśmy. 
Radny Z. Gładki 
- czyli nie ma problemu, są pieniądze. 
Radny J. Sroka 
- mam wiele uwag do prac wykończeniowych, nie uporządkowany plac OSP Tarnawa 
gdzie firma trzymała sprzęt, zniszczona bramka, leży nie uprzątnięty kamień, asfalt 
załamany. Zjazd z głównej drogi za Potęgą należy wyrównać. Koło p. Chuchro droga 
rozkopana, podjazd źle zrobiony. Wykorzystywano również plac p. Kowalskiego 
zostały zniszczone płyty wypada to uzupełnić. 
Pan Grabowski 
- kanalizacja ma to do siebie że są duże wykopy i trzeba się liczyć z uciążliwościami. 
Jeśli jeszcze coś zostało to przed zejściem jeszcze poprawimy. 
- na drodze ma być robiona nawierzchnia, jesteśmy w kontakcie z ZDP. 
Radny J. Sroka 
- ta droga jest już zrobiona łącznie z poboczami , odwodnieniem i odebrana, tam już 
nawierzchni . 
Pan S. Łazarski 
- przewiert do Ø 200 z rurą osłonową kosztuje ok. 300zł za 1m, różnica może wynikać 
ze specyfiki przewiertu. 
Radny W. Tabor 
- kiedy Pan wiedział o tych dodatkowych robotach? 
Pan Grabowski 
- w ubiegłym roku. 
Radny W. Tabor 
- a Rada nie była poinformowana. 
Radny J. Strzelec 
- generalnym wykonawcą jest jakaś firma a inwestorem ZUK, to dlaczego tak jest. 
Dzisiaj radny przespał się z tematem i mówi że pieniądze trzeba dać. 
Radny M. Mentel 
- co do przespania się z tematem, to ta dyskusja miałaby rację bytu przed decyzją o 
przewiertach, dzisiaj prace już wykonane ZUK dał zgodę jako inwestor i nie ma co 
dyskutować. Za pracę wykonaną zapłacić trzeba. 
Pan Grabowski 
- kosztorys został sporządzony w oparciu o kosztorys ofertowy i można się z nim 
zapoznać, w przetargu tych robót nie było. 
Pan Burmistrz 
- nie znam szczegółów tej sprawy, zapytał Dyrektora ZUK czy były to prace 
dodatkowe czy zamienne? Dwie sesje wcześniej Rada podjęła decyzję o dodatkowych 



przyłączach do nowych budynków w Borszowicach żeby później nie dewastować 
nowej drogi, która kosztuje miliony i prze położeniem asfaltu trzeba zrobić przyłącza. 
Jeśli są dodatkowe rzeczy a firma w przetargu miała tylko kilka przyłączy to w Sądzie 
przegramy. Jeśli okaże się że robimy to zamiennie to trzeba odjąć wartość przekopu i 
skompensować. 
Radny J. Strzelec 
- gdyby te słowa padły na wspólnym spotkaniu nie byłoby dyskusji i nie potrzeba 
wołać Prezesa, było powiedziane że powiat nie pozwolił robić przekopów i jest 
zamienione na przewierty. 
Pan Burmistrz 
- tak też powiedziałem i teraz to trzeba wyjaśnić, problem jest w uwarunkowaniach 
technicznych. W WFOŚ powiedziano nam, że przy prowadzeniu tak skomplikowanej 
inwestycji powinno być do obsługi minimum 3 osoby a my mieliśmy 1 żeby 
oszczędzać. W tej sytuacji wyjmujemy ten temat z uchwały. 
Odczytał sprawozdanie z prac w okresie międzysesyjnym. 
Radny J. Strzelec 
- sołtysi dostali pisma że czyszczenie przepustów należy do właścicieli posesji, a dziś 
znów zgłaszają do gminy, 
- na zebraniach mówił Pan o zgłaszaniu wniosków, zgłoszono drogę do Przełaja i 
znów okazuje się że nie mam szczęścia. Zapytał ile kosztuje położenie 1m2 masy 
bitumicznej. 
Ad. 6 
Radny N. Jawor 
- wczoraj zgłosił się do mnie Pan Artur Twardowski, wybudował dom w 
Borszowicach i prosił o wykonanie przyłącza do kanalizacji działki Nr 171. Nie dostał 
odpowiedzi od ZUK, proszę o załatwienie tematu bo kończy się inwestycja. 
Dyrektor ZUK 
- działka ta nie była uwzględniona w projekcie. 
Radny N. Jawor 
- ten Pan wykonał przewiert pod drogą aby przyłączyć się do wodociągu za co ponosi 
roczną opłatę w kwocie 211zł za użytkowanie pasa drogowego. Podobno jest taka 
uchwała. 
- w projekcie nie było też odwodnienia Borszowic i sąsiad sąsiada będzie zalewał. Pan 
Wiencek miał odprowadzić wodę do rowu, teraz rów zlikwidowano a on nie jest 
podłączony do kanalizacji deszczowej, stwierdzono że nie ma go w projekcie. 
- Zielonki jest 7 studni kto ma je remontować? 
- proszę o naprawę hydrantów w Zielonkach, 
- wyciąć krzaki przy wjeździe do Zielonek k/posesji Skóry, 
- czy zostało zgłoszone wyrównanie drogi Zielonki – Piołunka? 
Radny J. Strzelec 
- jakie mamy obowiązki jako sołtysi gdy np. przychodzi Komornik i prosi o 
informacje o mieszkańcach tak samo Kurator sądowy czy Policja a później sołtys 
zostaje ujawniony w dokumentach  , czy mamy takich informacji udzielać? 
- droga Przełaj takie dziury że trudno ominąć, 
- oczyścić działkę gminną w Przełaju, 
- co będzie robione z funduszy powodziowych? 



- na moście Przełaj – Czepiec nie ma poręczy, stwarza zagrożenie zwłaszcza dla 
motocyklistów. 
Radny M. Mentel 
- na zebraniach w Słaboszowicach i Piołunce mieszkańcy zgłaszali wykonanie ścian 
oporowych na wykonywanych przystankach po 2 szt. Było mówione że zostaną 
zamontowane a my we własnym zakresie zrobimy utwardzenie i położenie kostki, 
- zapytał o termin położenia asfaltu w Piołunce? 
Radny J. Sroka 
- wyciąć gałęzie nad drogą do pól Swaryszów k/ Siwka, 
- proszę dopilnować wykonania prac porządkowych zgłoszonych do Prezesa 
Grabowskiego aby nie zostały na naszych barkach. 
Radny Z. Gładki 
- przypomniał o wycięciu zakrzaczeń przy wyjeździe z Fermy w Pawłowicach, 
- droga Pawłowice – Łoinia k/ Liburskiego miało być odwodnienie, zrobiona tylko łata 
asfaltowa która już się pokruszyła, 
- nie zrobiono remontów cząstkowych w Pawłowicach i Łowini, 
- proszę o zgłoszenie remontu odcinka Łowinia – Wojciechowice droga powiatowa, 
- zapadła się kostka na placu OSP zgłosić wykonawcy do poprawienia, 
- zgłosił do naprawy hydranty. 
Radny D. Juszczyk 
- zwrócił się o wykonanie oznakowania poziomego przy zjeździe z ul. Tysiąclecia, 
- wprowadzić ograniczenie prędkości na Przemysłowej zjazd z obwodnicy. 
Radny Z. Konieczny 
- co z poczekalnią PKP w Klimontowie czy zostanie otwarta? 
- załatać dziury na drodze do łąk w Klimontowie, 
- jakie są decyzje w sprawie mostu? 
Radny W. Tabor 
- co dalej z rozgraniczeniem 2 dróg do pól? 
- zakręt drogi Piła k/ Szkliniarz zawężona i brak poboczy. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- ponowił prośbę o zamontowanie lampy oświetleniowej na Bazie TKR przy kładce i 2 
lampy na ul. Klonowej, 
- zastoisko wody na Sportowej zajmuje pół jezdni, 
- chodnik na moście w Rynku nadal nie naprawiony, 
- co dalej z projektem rozbudowy OSP w Rynku? 
- kiedy będzie równiarka na naszym terenie? 
- jaki wynik rozmów z Marszałkami 3 sąsiadujących Województw w temacie ilości 
połączeń kolejowych? 
- kiedy rozpocznie się remont ulic Rajska, Kielecka i Piaskowa? 
- minął następny rok, co z rozbiórką muru w Rynku? 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie przyjęcia Programu zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Sędziszów. 
Radny Z. Konieczny 
- § 3 pkt. 1 co dalej po sterylizacji czy będziemy wypuszczać? 
Dyrektor ZUK 



- sterylizacja to nie za darmo, zapobiegnie dalszemu rozmnażaniu się. 
Głosowanie uchwały 
14 głosów – za               uchwała Nr IX/57/2011 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt na obszarze miasta u 
gminy Sędziszów oraz zapewnienia im dalszej opieki. 
Głosowanie 
15 głosów – za              uchwała Nr IX/58/2011 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący  
- odczytał uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 
podstawowych , przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego 
prowadzonych na terenie Gminy Sędziszów przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż 
jednostki samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania. 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr IX/59/2011 
Radny J. Strzelec 
- szkołę i oddział w Mstyczowie będzie prowadzić Fundacja, czy uchwała ich dotyczy i czy 
pieniądze będą spływać w terminie? 
Pan Burmistrz 
- uchwała dotyczy Mstyczowa jak również punktów przedszkolnych w Pawłowicach i 
Krzcięcicach. 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał Uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Zarządu 
Województwa Świętokrzyskiego w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego 
Specjalistycznego Szpitala Dziecięcego w Kielcach poprzez likwidację Poradni 
Logopedycznej i Foniatrycznej. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
4 głosy – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się                  uchwała Nr IX/60/2011 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę       w sprawie ustanowienia przedstawiciela  gminy do Stowarzyszenia 
Gmin  i Powiatów Małopolski. 
Głosowanie 
15 głosów –za                         uchwała Nr IX/61/2011 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał Uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji projektu 
systemowego w ramach Poddziałania 7.1.1 „Program Operacyjny Kapitał Ludzki”. Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji przez OPS. 
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr IX/62/2011 
Ad. 13 



Pan Przewodniczący 
- odczytał Uchwałę w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole 
Samorządowe w Sędziszowie. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                    uchwała Nr IX/63/2011 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie: 
1)   dotyczy zabezpieczenia środków na realizacji projektu systemowego w ramach    
Poddziałania 7.1.1 „Program Operacyjny Kapitał Ludzki”. Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji przez OPS. 
Głosowanie  
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                          uchwała Nr IX/64/2011 
2)  zmiany w budżecie gminy na 2011 rok 
Głosowanie 
15 głosów – za                                         uchwała Nr IX/65/2011 
3)  zmiany WPF gminy Sędziszów na lata 2011 – 2020 
Głosowanie 
15 głosów – za                                    uchwała Nr IX/66/2011 
Ad. 15 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi dla radnych: 
N. Jawor – w sprawie p. Twardowskiego byli pracownicy i ustalili że jest możliwość 
podłączenia, sąsiad wyraził zgodę. 
Mieszkanka Borszowic 
- była zgoda ale z tym że studzienka będzie na drugiej działce. 
Pan Burmistrz 
- jest możliwość od sąsiada później w ramach przyłącza można od sąsiada. 
Pan A. Twardowski 
- jeden właściciel musi sobie robić przepompownię, on wyraził zgodę na podpięcie jeśli 
będzie studzienka kanalizacyjna. 
Pan Burmistrz 
- nie możemy ciągle robić dodatkowych przyłączy, sąsiedzi powinni się dogadać. 
Pan A. Twardowski 
- jako jedyny ponoszę opłatę 211zł rocznie za umieszczenie urządzenia w pasie drogowym, 
sąsiadka  moja podłączyła się i nie płaci. 
Pan Burmistrz 
- rozeznamy problem dokładnie i odpowiemy, jest to normalna procedura gdy wystąpił Pan o 
umieszczenie urządzenia w pasie drogowym za zgodą ZUK to wtedy się płaci. 
My też płacimy do ZDP lub PKP. 
My jesteśmy instytucją i działamy zgodnie z prawem, jeśli się ktoś podłączył bez zgłoszenia 
to nie płaci ale jak ta sprawa wyjdzie to będą większe problemy. Proszę czekać na 
wyjaśnienia, sprawy przyłącza dzisiaj nie rozwiążemy. 
Pan A. Twardowski 
- my już dłuższy czas chodzimy za tą sprawą i ciągle są problemy, wystarczyło przesunąć 
studzienkę o 2m na drugą działkę jest to też moja działka. 



Pan Burmistrz 
- były spotkania i informacje że jest jakieś rozwiązanie a dziś mówicie, że to nieaktualne. 
Dyrektor ZUK 
- w dniu gdy byliśmy na miejscu stwierdzono wg mapy, że jest możliwość podłączenia do 
studzienki, proszę powiedzieć że chodzi o to aby nie zniszczyć działki. 
Pan Burmistrz 
- jeszcze raz podejdziemy do tematu, umówimy się na miejscu z inspektorem nadzoru. 
Ustalono termin spotkania w czwartek rano w Borszowicach. 
Za umieszczenie urządzenia w pasie drogowym ponosi się opłatę co roku. 
Pan A. Twardowski 
- wydając mi decyzję o warunkach zabudowy nikt nie zapytał po co buduję szambo wiedząc 
że za 2 miesiące rozpoczyna się budowa kanalizacji sanitarnej. Pan Płaziński zapewniał że 
będzie kanalizacja nawet przy mnie dzwonił do wykonawcy. 
Pan Burmistrz 
- jeśli uznamy że jest to racjonalne i celowe oraz istnieje możliwość techniczna to 
zdecydujemy na miejscu w czwartek. 
Mieszkaniec Borszowic 
- wcześniej woda była odprowadzana do rowu teraz rów zlikwidowany i zrobiony chodnik, 
zgłaszałem kilka razy żeby  odprowadzić wodę przy pomocy 20 m rury i nic w tym temacie 
nie zrobiono. 
Pan Burmistrz 
- odprowadzenie wód z drogi to jest co innego, odwodnienie działki to już właściciel działki 
robi we własnym zakresie, my z prywatnych posesji nie możemy odprowadzać wód. 
Odpowiedzi na interpelacje: 
- jeśli chodzi o niesprawne hydranty to ZUK opracuje plan działania w zakresie remontów i 
odnów w całej gminie, 
Pani Sekretarz dla radnego Jana Strzelca – temat jest bardzo trudny wszystkich obowiązuje 
ustawa o ochronie danych osobowych wszystkich obywateli w których posiadaniu jesteście. 
Chcę uczulić na dane osobowe wrażliwe nie wolno mówić o innej wierze, opcji seksualnej, 
chorobie. Organom ścigania mamy prawo udzielić informacji ale żądamy aby zwrócił się o to 
Prokurator. 
- ponieważ są sołtysi chciałabym prosić aby uchwały w sprawie funduszu sołeckiego 
podejmować i jego przeznaczenia podejmować wcześniej, bo w trakcie roku trudno zmieniać 
Pan Burmistrz dla: 
Pan J. Strzelec – dziury w drodze Przełaj zgłosimy również zakręt w kierunku Podlesia, 
- most i droga na Karczowice są ujęte ale nie wiemy kiedy będą robione, 
- droga Przełaj – Czepiec zgłosimy do ZDP, 
Pan M. Mentel – ściany oporowe na przystankach musimy się zmieścić w środkach funduszu 
sołeckiego, 
- przetarg na drogi gminne rozstrzygnięty, 7 dni jest na odwołania i ok. 2 tygodni na 
rozpoczęcie prac, 
- na drogach powiatowych prace rozpoczną się od połowy czerwca. 
Pan J. Sroka – gałęzie nad drogą wytniemy, 
- dopilnujemy uporządkowania placu po kanalizacji. 
Pan Z. Gładki – na pewno lustra tam nie można zamontować, będziemy częściej wykaszać, 
- w sprawie odwodnienia wystąpimy do Powiatu, 
- o remont dróg powiatowych wystąpimy do ZDP oni wiedzą że nie wszystko zostało 
zrobione, 
- kostkę na placu przy świetlicy zgłosimy do poprawienia, 
- słabe ciśnienie w hydrantach, do sprawdzenia przez ZUK. 



Pan D. Juszczyk – zjazd będzie oznakowany białą farbą i namalowany trójkąt bo faktycznie 
jest niebezpiecznie, 
- zjazd z wiaduktu nie wiem czy ograniczenie prędkości coś da, trzeba zachowywać 
ostrożność. 
Pan Z. Konieczny – Marszałek zobowiązał się do wyjaśnienia sprawy poczekalni w 
Klimontowie, korespondencja krąży między PKP Przewozy i PKP Nieruchomości, 
- jeśli chodzi o połączenia kolejowe 3 województw to Marszałek Śląski nie wyraził zgody na 
propozycje, 
- remonty dróg będziemy rozpoczynać, 
- droga gminna przy LHS będzie wyrównana. 
Pan W. Tabor – rozgraniczenie jednej z dróg jest na etapie realizacji, 
- zakręt k/ Szkliniarza rozeznamy czy zechcą nadlać masą. 
Pan Z. Adamski – lampy przy kładce do przyszłego budżetu jest to inwestycja ok.30.000zł, 
- na Klonowej 1 lampę z oszczędności zamontujemy na istniejącym słupie, następne to już 
dobudowa rozeznamy czy jest to celowe, 
- zastoisko na Sportowej, zgłosimy odprowadzenie wody, 
- zgłosimy do ZDP remont chodnika na moście, 
- sprawa świetlicy w Rynku, była informacja że można z Lidera uzyskać do 70% środków, 
okazuje się że nie można z tego skorzystać a w RPO już nie ma pieniędzy. Proszę o 
zrozumienie aby zrobić projekt i poczekać na pewno załapiemy się na jakieś pieniądze. 
Traktujmy to zadanie jako priorytet ale nie róbmy z własnych środków. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- znów Pan przekłada termin a to nasza jednostka najwięcej wyjeżdża do akcji i nie ma nawet 
gdzie rąk umyć i nawet nie ma sanitariatów. 
Pan Burmistrz 
- mówię jak mi dyktuje gospodarność i racjonalność, ja tą świetlicę budowałbym przy 
remizie. Rynek jest ładny, można rozburzyć starą bibliotekę i powstanie coś pięknego. 
- w najbliższym czasie równiarka będzie pracować na naszym terenie 
- bieżące remonty ulic będziemy robić, 
- mur w Rynku, osoba nie żyje, nie płaci nikt podatku możemy rozebrać sami. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o zaakceptowanie karty i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa , 
położonej w Sędziszowie obręb 03 o pow. 0,0443 ha pozostającej w zarządzie UM i OSP 
Sędziszów uznanej jako mienie gminne. 
Rada zaakceptowała przedstawiony spis i kartę. 
- pismo mieszkańców ulic Kościuszki i Kolejowej o zaniechanie płat za korzystanie z boisk 
przy OSiR – pismo skierowano do Komisji Oświaty, 
- pismo o wyrażenie zgody na sprzedaż piwa w pkt. gastronomicznym na Bazie TKR – pismo 
skierowane do Komisji Zdrowia, Ładu i Porządku Publicznego, 
- pismo o wsparcie finansowe odbudowy klasztoru na Świętym Krzyżu – do zaopiniowania 
przez Komisje Rady. 
Pisma stanowią załączniki do protokołu. 
Przewodniczący zamknął obrady IX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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